
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XI 

XI Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 3 października 2019 roku. Obrady 

rozpoczęto 3 października 2019r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

W posiedzeniu uczestniczyli także:  

1. Burmistrz Tułowic – Pan Andrzej Wesołowski,  

2. Skarbnik Gminy – Bożena Gąska 

3. Sekretarz Gminy – Pan Wiesław Księski,  

4. Radca Prawny   

5. Kierownicy i Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

6. Sołtysi,  

7. Pracownicy Urzędu Miejskiego, 

8. Mieszkańcy Gminy  

 

 



1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric 

Coppin, przypomniał, że obrady są transmitowane „na żywo”, a nagranie udostępnione jest na 

stronie BIP Urzędu. Przywitał wszystkich przybyłych radnych i zaproszonych gości. 

Stwierdził, że w posiedzeniu udział bierze 15 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Frédéric Coppin przedstawił porządek obrad i zapytał, 

czy są wnioski o wprowadzenie zmian. 

 

Przewodniczący złożył niosek o zmianę kolejności porządku obrad dotyczący sprawozdania  

z realizacji dwutygodniowego cyklu zajęć profilaktycznych dla dzieci i młodzieży z terenu 

Gminy Tułowice, w terminie 1 – 12 lipca bieżącego roku. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosku o zmianę kolejności porządku obrad dotyczący sprawozdania z realizacji 

dwutygodniowego cyklu zajęć profilaktycznych dla dzieci i młodzieży z terenu Gminy 

Tułowice, w terminie 1 – 12 lipca bieżącego roku..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący poinformował o zwołaniu sesji nadzwyczajnej oraz wspólnego posiedzenia 

Komisji, których tematem będzie budowa świetlicy w Szydłowie i w związku z tym złożył 

wniosek o wycofanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Radny Krzysztof Mróz poprosił o nie zdejmowanie z porządku obrad uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej i głosowanie w trakcie trwającej sesji oraz przedstawił 

swoje zdanie na temat sytuacji powstałej wokół sprawy budowy świetlicy w Szydłowie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosku o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna 

Sokulska, Bernadeta Żytkiewicz 

PRZECIW (2) 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Zawadzka 

Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosku o zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mróz 

 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z X Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 



4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 sierpnia 

2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 23 sierpnia 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

5. Podsumowanie Dożynek Parafialno-Gminnych 2019, Dożynek w Czechach w Beli pod 

Pradziadem, Dożynek Powiatowych i Dożynek Wojewódzkich. 

 

Pan Piotr Sopel  pracownik Tułowickiego Ośrodka Kultury przedstawił podsumowanie 

obchodów Dożynek Parafialno-Gminnych, Powiatowych i Wojewódzkich, a także Dożynek 

w Beli pod Pradziadem w Czechach. 

Wyświetlone zostały filmy przedstawiające wręczenia odznaczeń za zajęcie III miejsca  

w konkursie Najpiękniejsza Wieś Opolska mieszkańcom Skarbiszowic oraz I miejsca  

w konkursie Koron Żniwnych na Dożynkach Powiatowych Sołectwu Goszczowice. 

6. Sprawozdanie z realizacji dwutygodniowego cyklu zajęć profilaktycznych dla dzieci i 

młodzieży z terenu Gminy Tułowice, w terminie 1 – 12 lipca bieżącego roku. 

Przewodniczący Rady powiedział, że sprawozdanie Radni otrzymali wraz  z materiałami 

sesyjnymi. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin oddał głos Przewodniczącej Rady Seniorów, która 

przedstawiła skład Zarządu Rady oraz zadania statutowe organizacji.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego linii energetycznej 110 kV GPZ Hajduki – GPZ Tułowice na terenie 

Gminy Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady, na której wyjaśnienia złożył również 

projektant Pan Jakub Tomiczek. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego linii energetycznej 110 kV GPZ Hajduki – GPZ Tułowice na terenie Gminy 

Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/64/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

świadczonych w ramach gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2019 oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że projekt uchwały również został 

szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych w ramach 

gminnego programu osłonowego Gminy Tułowice „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2019 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 



Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/63/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Goszczowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu Komisji Sekretarz 

Gminy Wiesław Księski wyjaśnił, że zmiany statutów sołeckich polegają jedynie na 

kosmetyce określeń związanych ze zmianą ustroju Gminy. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Goszczowice. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/58/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ligota 

Tułowicka. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ligota Tułowicka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/59/2019 została podjęta jednogłośnie. 



11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Skarbiszowice. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Skarbiszowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/60/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Szydłów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Szydłów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/61/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Tułowice 

Małe. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Tułowice Małe..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta 

Żytkiewicz. 

Uchwała nr XI/62/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został szeroko omówiony na 

posiedzeniu Komisji, a na pytania odpowiadała Skarbnik Gminy Bożena Gąska oraz 

Kierownik Referatu Podatkowego Beata Miękoś. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, 

Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka 

PRZECIW (1) 

Frédéric Coppin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Przemysław Bielecki, Michał Luty, Krzysztof Ptak, Bernadeta Żytkiewicz 

Uchwała nr XI/57/2019 została podjęta. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

Brak pytań w związku z omówieniem przez Skarbnik Gminy projektu uchwały na 

posiedzeniu Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Uchwała nr XI/65/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

17. Informacja o stanie realizacji zadań za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

sprawdzianów i egzaminów. 

 

Dyrektor Szkoły Justyna Paszkowska przedstawiła prezentację o najważniejszych działaniach 

i wydarzeniach w placówce. 

Brak pytań. 

 

18. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Romana 

Kopija o odczytanie pisma Wojewody Opolskiego w sprawie złożonych przez Burmistrza  

i Przewodniczącego Rady oświadczeń majątkowych. 

 

Brak pytań. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

 

Podjęto temat PSZO-ku i RIPO-ku 

 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij Roman Kopij przedstawił sprawozdanie  

z działalności międzysesyjnej. 

 

21. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja  

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił odpowiedzi udzielone przez Burmistrza 

na interpelacje, które wpłynęły na ręce Przewodniczącego. 

 

Omówiony został i pokazany na prezentacji projekt zmiany organizacji ruchu w Tułowicach 

Małych, w związku z budową obwodnicy Niemodlina. 



22. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zapytał czy ktoś z Radnych chciałby złożyć wniosek 

lub interpelację. 

 

Brak chętnych. 

 

23. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił korespondencję, która wpłynęła na ręce 

Przewodniczącego w okresie międzysesyjnym i odpowiedzi na nie. 

 

24. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady poruszył sprawę miejsca posiedzeń Rady Seniorów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił zapytanie Sołtysa Goszczowic Pana 

Andrzeja Pochopień o możliwość zakupienia terminali płatniczych dla sołtysów – poborców 

podatkowych. 

Skarbnik Bożena Gąska wyjaśniła zasady działania terminali i stwierdziła, że nie ma żadnych 

operacji bezpłatnych, a urządzenia generowałyby dodatkowe koszty. 

25. Wolne wnioski. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Justyna Paszkowska poprosiła Radę o szybkie podjęcie decyzji  

w sprawie umieszczenia 6-latków w szkole, czy w przedszkolu. 

Przewodniczący zaproponował spotkanie z rodzicami 5-cio latków, w tej sprawie, poprosił 

Burmistrza i Panią Skarbnik o przygotowanie zestawienia kosztów odnośnie 6-latków  

i powiedział, że po spotkaniach i uzgodnieniach na koniec listopada zostanie zwołana w tej 

sprawie komisja. 

Burmistrz odczytał, złożone na jego ręce, podziękowanie od rodziców dziecka dla kadry 

pedagogicznej zarówno przedszkola jak i szkoły. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła do udziału w uroczystościach w rocznicę poświęcenia 

Krzyża w Skarbiszowicach w dniu 19 października br. o godz. 17 00. 

Burmistrz poinformował o zaproszeniu na wizytę w nowej firmie w Tułowicach Małych. 

 

Skarbnik Bożena Gąska oraz Sekretarz Gminy Wiesław Księski zawnioskowali o terminy 

sesji na koniec miesiąca, sugerując czwartki. 

 

 

 

 

 



 

26. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zaprosił na posiedzenie wspólne Komisji w dniu  

4 października o godz. 17 00 i XII sesję w dniu 7 października br. o godz. 17 00, a następnie 

zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Tułowicach 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


